
Zakaj jih veseli
vojaški poklic?

Bratstvo in enotnost ter na-
cionalna enakopravnost sta
bistveni značilnosti oborože-
nih sil v celoti, JLA in vsake
enote pa še posebej. Ta zna-
čilnost se kaže v svobodnem
izražanju nacionalne identi-
tete pripadnikov vseh naro-
dov in narodnosti v katerikoli
enoti in v kateremkoli delu
Jugoslavije. Pri sestavi stare-
šinskega kadra pa velja nače-
lo sorazmerne nacionalne
zastopanosti. Znano pa je, da
že vedno primanjkuje stare-
šin slovenske narodnosti. To
pa zaradi tega, ker je odziv-
nost mladih Slovencev za po-
klic starešine v JLA dokaj
skromen, bodisi zaradi po-
manjkljive informiranosti o
možnostih šolanja ter pogo-
jih življenja in dela starešin
naše armade, bodisi zaradi
premajhnega vrednotenja te-
ga poklica. Nekatere med ti-
stimi fanti, ki so se vendar
odločili za šolanje na Splošni
srednji vojaSki šoli Franc Ro-
zman-Stane smo vprašali, za-
kaj jih veseli vojažki poklic?

• MARKOVIPAVECizČr-
noml|a:

•>Za ta poklic sem se odlo-
čili v osmem razredu. Zelo
rad sem opazoval vojake in
orožje. s katerim rokujejo. V
šoli sem najprej napisal proš-
njo. Ko sem zvedel. da sem
sprejet, sem bil zelo vesel.
Zdaj, ko sem vojaški poklic
še bolj natančneje spoznal,
mi ni žal te življenjske opre-
delitve.«

• ROMAN JANKOVIČ Iz
Radomel|:

»Za vojaški poklic me je
navdušil oče. Kasneje sem v
šoli slišal mnogo o tem. Ko
sem opravil vse potrebno
glede vpisa. stroge zdravni-
ške preglede in podobno,
sem upal, da bom sprejet. Ko
sem prišel domov s konCne-
ga izleta, sem na mizi opazil
pismo z vojaške Sole. Roki
sta se mi tresli, ko sem ga
odpiral. Prebral sem ga in
poskočil od veselja, ko sem
zvedel, da sem sprejet«

• BOŠTJAN BRECEU z
Rakaka:

»Za vojaški poklic sem se
odločil predvsem zato, ker
me veseli. Imam veliko Iju-
bezni do unifotme in dela z
vojaki. Mislim, da je to težak,
odgovoren, zanimiv, lep, ča-
sten in raznovrsten poklic, ki
ga bom z veseljem opravljal.
Sovrstniki in moji prejšnji so-
šolci so mnenja. da sem
zgrešil poklic. Vendar sem
prepričan, da sem na pravi
življenjski poti«

• ANOREJ KOSTANJE-
VEC iz Maribora:

•>V osnovni šoli sem se sez-
nanil z vojaškimi poklici. Vse
globlje sem se zamislil in re-
kel sem si: Andrej, ti boš ofi-
cir JLA. Odzval sem se na
•azpis Vse je potekalo po na-
črtih in tako sem pristal na tej
šoli. Ni mi žal, saj imam vse
možnosti za učenje in napre-
dek. Če bi se še enkrat odlo-
čal za poklic, bi izbral voja-
škega, seveda.«

• GORAN VIŽINTIN iz
Nove Gorice:

•Za vojaški poklic sem se
odločil v sedmem razredu
osnovne šole. Predvsem za-
radi želje, da se seznanim z
moderno vojaško tehniko in
zaradi dela z Ijudmi. Šolanje
in poklic sta sicer težavna,
saj od nas zahtevata veliko
splošnega, vojaškega, peda-
goškega in tehnifinega zna-
nja. Vendar, če si ustvarjen in
Ijubiš svoj bodoči poklic in
sproti opravljaš svoje delo, se
uspehi hitro pokažejo - da-
nas v šoli, jutri na delovnem
mestu«

• SINIŠA BUKINAC Iz
LJutomera:

»V to šolo sem se vpisal,
ker me zanimata predvsem
vojaška znanost in tehnika.
Pogoji za šolanje so izredni.
čeprav se je odziv mladih
zmanjšal, je še vedno dosti
zanimanja za to šolo. Moti
me predvsem natančna od-
merjenost časa za razne de-
javnosti. Na to se moramo
navaditi že sedaj, ker nas bo
spremljalo skozi vso službo v
JLA«
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